

Visite d'AFAL à un domaine oleicole, et pique-nique

Domaine OLEA has offered AFAL members a visit on the 25th October. The domaine is situated in Agel a small village in Minervois by the river Cesse between Aigues-Vives and Bize.

Please consult the website for an insight

<http://www.domaineolea.fr/index.html>

The duration is 1½ hrs followed by a picnic on-site. Please bring tables and chairs, food to share, plates, cutlery and a wine-glass. AFAL will supply the wine.

The easiest way to get there from Narbonne is D607/907 to Aigues-Vives then turn right at the roundabout onto D20, drive through the village and turn right in front of the fountain, then cross the bridge and continue on 750m. We will meet at 10.00 at the domaine.

You will find the precise address in the following link; using the “route function” with your location you can get your own itinerary.

<https://www.google.fr/maps/place/43%C2%B020'14.4%22N+2%C2%B0050'40.8%22E/@43.3368027,2.8487437,17z/data=!4m2!3m1!1s0x0:0x0?hl=fr>

GPS coordinates

43°20'14.4"N 2°50'40.8"E

43.337333, 2.844667

Please book your place ASAP at Joseph.Guiraud@gmail.com

Le Domaine OLEA nous propose une visite le 25 Octobre.

Le domaine se situe sur la commune d'Agel petit village du Minervois proche de Bize et d'Aigues-Vives.

Pour un aperçu consulter le site internet

<http://www.domaineolea.fr/index.html>

La visite d'une heure et demie sera suivie d'un pique-nique (hors sac) sur place. Merci d'apporter la nourriture à partager, assiettes, couverts et verre, tables et chaises. AFAL fournira le vin.

Pour s'y rendre facilement depuis Narbonne, il faut prendre la D607/907 direction Marcorignan, St Marcel jusqu'à Aigues-Vives, tourner à droite au carrefour, suivre la D20 jusqu'à Agel , prendre la 1ère rue à droite face à la fontaine, traverser le pont sur la Cesse et continuer tout droit pendant 750m.

Le rendez-vous est à 10h au domaine.

Le lien suivant donne l'adresse exacte et permet d'établir votre itinéraire à partir de votre point de départ.

<https://www.google.fr/maps/place/43%C2%B020'14.4%22N+2%C2%B0050'40.8%22E/@43.3368027,2.8487437,17z/data=!4m2!3m1!1s0x0:0x0?hl=fr>

Coordonnées. GPS

43°20'14.4"N 2°50'40.8"E

43.337333, 2.844667

Réservez vos places dès que possible Joseph.Guiraud@gmail.com